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Ärende Notering Ansvar 
Föregående protokoll  Vi gick igenom föregående protokoll och godkände 

det. 
 
 
 

Budget - intäkter Vi har en minusbudget. 
Ska vi undersöka om vi kan ha en utomhuscup? 
Vi kollar vad utomhusplattor kostar att hyra? 
Same - SM - kan vi få jobba där? 
Få in annons i “Bil och Bostad” och locka hit 
mäklare, bilförsäljare etc - kanske samtidigt som vi 
bjuder hit olika företag, i höst 
Ska vi sälja fler bingolotter/spelare till 
uppesittarkvällen 23/12? Vi beslutar att alla spelare 
ska sälja 3 bingolotter var till uppesittarkvällen redan 
i dec 2018. Detta ger oss mer inkomster. 
 

 
 
Jesper 

Rapport från 
huvudstyrelsen, extra 
årsmöte 

Det fattas en ordförande, kassör, och en ledamot i 
huvudstyrelsen och några fler. 
Extra årsmöte 12/3 

 

Enkät spelare Vi går igenom ett förslag på enkäten, och bestämmer 
att vi i sektionen ska ta upp enkäten med varje 
spelare. 
Dam/dam utv - Christer 
Herrar - Stina 
Herr utv - Katarina 
P02 - Jesper 
F02/04 - Stina 
Vi behöver göra detta denna vecka och nästa vecka. 

 
 
 
 
 
 
Stina mailar 
ut info till 
lagen 

Laginventering, samt 
ledarinventering 

Vi tänker även lämna ut ett frågeformulär till de 
ledare vi nu har i de äldre lagen.  
 

 

Innebandygalan Vi får info ang köttfärsen under veckan. 
Maila ut till alla lag - föräldrarepresentant och 2 
kladdkakor i långpanna. Och att dam och herr ska 
hålla i två lekar var - att leka vid borden. 

 
Stina 



Tommy köper priserna. 
Stina fixar diplom 
Konferencier? Vem? 

Info från träff med 
kommunen 

De farliga sakerna måste åtgärdas först och även 
luften i Hammarhallen.  
När vi gick runt och besiktade hallarna tillsammans 
med Peter på kommunen, vaktmästare och 
volleybollen, så var även idrottslärarna på Lilja och i 
V-by med. Mycket bra möte med många åsikter. 
Viktigt att vi inom innebandyn verkligen städar efter 
oss och hänger upp målen där de ska vara och likaså 
ställer sargen där den ska vara. 

 

Målvaktsträning 25/2 
 
 

3 h timmar för alla, sista anmälningsdag måndag 19/2 
Tommy köper ut drickyoughurt och bananer 

Tommy 

Cup för de nystartade 
lagen, P10 och F09/10 
 

Det måste gå ut information till dam och herrlaget nu, 
så att de vet att hallarna är bokade. 
Cup för P10, 14/4 - herrlaget håller i det 
Cup för F09/10, 15/4 - damlaget håller i det 
Förslagsvis kl. 9.00 - 16.00 (men beroende på hur 
många lag som anmält sig) 
Vi anser att varje deltagare ska få en medalj innan de 
går hem. Ha en gemensam avslutning. 
Det är dags för dam och herr att bjuda in lag till 
cupen. 
 

Stina 

Sargreklam Jätteviktigt att sargreklamen är så att den syns! Vi får 
faktiskt in pengar på den. 
Vi har nu även fått Germ. 
Bjuda in företag som har reklam till en dam och 
herrmatch under hösten. 

 

Material från kommunen Sargbiten är på gång. Vi ska kolla upp prioritering av 
inköp av sarger och mål etc. 
Sargen i V-by behöver vi kasta och få en ny istället. 
Sargen i Liljahallen är också dålig, även den behöver 
bytas ut. 
De små målen behöver bytas ut i V-by, jättetrasiga. 
Kan 2 av de stora målen från V-by flyttas till lilla 
Hammarhallen, så att det finns extra? 

 

Bingo Vi diskuterar hur bingon fungerar  
Övriga frågor Många lag lämnar lilla hallen öppen under matcher, 

det blir fullt med barn där inne. Svårt för andra lag att 
värma upp. Och jobbigt för sista laget att städa efter 
alla. Om man som ledare låser upp lilla 
Hammarhallen till syskon etc, får man även ansvara 
för att städa där. 

 

   



   
   
   
   
Noterats av: Katarina Eriksson 


